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在线阅读本书

A galvanizing new work from America's leading economic critica book that will set the
terms of the political debate for years to come. No one has more authority to call the
shots the way they really are than Paul Krugman, whose provocative New York Times
columns are keenly followed by millions. One of the world's most respected
economists, Krugman has been named America's most important columnist by the
Washington Monthly and columnist of the year by Editor and Publisher magazine. In
this long-awaited work containing Krugman's most influential columns along with new
commentary, he chronicles how the boom economy unraveled: how exuberance gave
way to pessimism, how the age of corporate heroes gave way to corporate scandals,
how fiscal responsibility collapsed. From his account of the secret history of the
California energy crisis to his devastating dissections of dishonesty in the Bush
administration, Krugman tells the uncomfortable truth about how the United States
lost its way. And he gives us the road map we will need to follow if we are to get the
country back on track.

作者介绍: 

他是一位天才式的人物。

·最受人瞩目的贸易理论家之一

1978年一篇关于垄断竞争贸易模型的论文使他一夜成名。

1991年获得克拉克经济学奖。

2008年获得诺贝尔经济学奖。

·惊人的预言家

对亚洲金融危机的预言使他名声如日中天。

·经济学的急先锋

敢于向任何传统理论开战。

·不可多得的大众经济学家

美国最重要的专栏作家。

凯恩斯之后文笔最好的经济大师。

目前，保罗·克鲁格曼（Paul R. Krugman,
1953年-）是普林斯顿大学经济系教授《纽约时报》专栏作家
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专栏辑 Flavors of Fraud这篇里的比喻不错

-----------------------------
听的audio book

-----------------------------
诺贝尔奖得主干副业写的政评。说理清晰，一针见血。
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书评

一口气，三天就读完了。总的感觉一般。
但是，其中也不乏一些作者的真知灼见。比如：政治其实就为了一小撮权贵服务的，而
领导人就是推选出来的傀儡，领导越是不能胜任这项工作，越适合坐这个位子。这明显
是个放之四海而皆准的道理啊！ 全书基本就是在骂小布什和老布什，以及...  

-----------------------------
在美国开始对中国全面封杀，以国际舆论联盟来打击中国和中国人的时候。重新读这本
书，可以更好的理解他们的政治新闻体系是如何来操作的。
以及美国的政府是如何服务于他们的经济体制的。
中国之所以面临这样的处境，是因为我们变强了，我们乱拳打死老师傅，没有像欧日那
样，自...  
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